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ATTENTION! THE LAST MENTORSHIP PROGRAM WEBINAR IS ON
OCTOBER 17TH!

In addition to your monthly group meetings with your mentor, CIPMM invites you to attend
monthly webinars on a variety of topics. Make sure to join us for the next webinar on

October 17th from 1:30 pm to 2:30 pm EST!

Link: https://us06web.zoom.us/j/84851444228?pwd=VWthMXY3ZTJ1cVVxNzF2MC8vdXI3dz09

Topic: Social Procurement: Leveraging Procurement to Support Canadians and Their
Communities
This presentation will guide participants through the concept of social procurement in relation
to Public Services and Procurement Canadas Policy on Social Procurement. There will be a
focus on key components and objectives, most importantly the idea of achieving ‘Best Value’
for Canadians. We will also discuss the ways in which social procurement operates within
the larger ecosystem of federal procurement in ways that aim to improve supplier diversity.

Speaker: Toby White, Manager, Strategic Policy Planning, Management and
Interpretation Directorate, Public Services and Procurement Canada
Toby White is the manager of the Social Procurement team at Public Services and
Procurement Canada (PSPC). His team is building a social procurement framework for
PSPC’s Acquisitions Program. Toby has been with PSPC for three years, working on green,
accessible, and social procurement, as well as the department’s COVID-19 response. He
was previously at Employment and Social Development Canada where he oversaw
innovative contract management approaches for the Canada Student Loans Program.

Speaker: Safira Voltaire, Senior Policy Analyst, Strategic Policy Sector, Public
Services and Procurement Canada
Safira joined Public Services and Procurement Canada (PSPC) approximately two months
ago, taking up the role of Senior Policy Analyst within the Strategic Policy Sector. She is
currently part of the Social Procurement Unit. With a decade-long tenure as a public servant,
Safira's prior work experiences primarily lies in the operational and processing environment.
However, she is excited about her new venture in the social procurement field, where she
aims to cultivate new skills and utilize her previous experiences to foster favorable outcomes
within the social procurement landscape.

The Recording for Mentorship Webinar #1: Government of Canada –
Ensuring Ethical Procurement, April 11, 2023 is now Available!

Watch the

https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/
https://us06web.zoom.us/j/84851444228?pwd=VWthMXY3ZTJ1cVVxNzF2MC8vdXI3dz09
https://www.youtube.com/watch?v=Ky_aufVWjzI&feature=youtu.be


Recording

The Recording for Mentorship Webinar #2: Innovative Approaches to
Indigenous Procurement, May 9, 2023 is now Available!

Watch the
Recording

The Recording for Mentorship Webinar #3: Government Procurement
Obligations of Canada’s Trade Agreements, June 13, 2023 is now

Available!

Watch the
Recording

The Recording for Mentorship Webinar #4: Accessible Procurement
Awareness Session, July 11, 2023 is now Available!

Watch the
Recording

The Recording for Mentorship Webinar #5: Green Procurement Programs
in PSPC, August 8, 2023 is now Available!

Watch the
Recording

The Recording for Mentorship Webinar #6: Pride in the Federal Public
Service, September 18, 2023 is now Available!

Watch the
Recording

The webinars are taking place on Zoom. If you have trouble accessing the platform through
your work email or device, please use your personal email or device. If you are unable to
attend, please check back in the Mentorship area under the "Recordings" tab to watch all
missed events on-demand.

Username: CIPMMmentee
Password: Class2023

Please note that access to the Mentorship area is restricted to the 2023 CIPMM mentees
only, and the login details should not be shared.

https://youtu.be/ne9JOOz6Yco
https://youtu.be/Smf2gmwIIbI
https://youtu.be/7Sa2lRmkYjA
https://youtu.be/AMJtkzphXx8
https://youtu.be/qoqM2Cu_fHo
https://cipmm-icagm.ca/mentorship-program-secure-site/mentees-2023/
https://cipmm-icagm.ca/mentorship-program-secure-site/mentees-2023/


 
Contact the CIPMM Secretariat if you have any questions or require more information.

ATTENTION! LE DERNIER WEBINAIRE DU PROGRAMME DE MENTORAT
LE EST LE 17 OCTOBRE 2023 !

En plus de vos rencontres de groupe mensuelles avec votre mentor, l'ICAGM vous invite à
assister à des webinaires mensuels sur une variété de sujets. Assurez-vous de nous

rejoindre pour la prochaine session le 17 octobre de 13h 30 à 14h 30 HNE!

Lien: https://us06web.zoom.us/j/84851444228?pwd=VWthMXY3ZTJ1cVVxNzF2MC8vdXI3dz09

Sujet: Achats sociaux: Tirer parti de l’approvisionnement pour soutenir les Canadiens
et leurs communautés
Cette présentation guidera les participants à travers le concept d'approvisionnement social
en relation avec la politique d'approvisionnement social de Services publics et
Approvisionnement Canada. L’accent sera mis sur les éléments et objectifs clés, notamment
sur l’idée d’obtenir la « meilleure valeur » pour les Canadiens. Nous discuterons également
de la manière dont les marchés publics sociaux fonctionnent au sein de l’écosystème plus
large des marchés publics fédéraux, de manière à améliorer la diversité des fournisseurs.

Présentateur: Toby White, gestionnaire, Direction de la planification stratégique, de la
gestion et de l'interprétation des politiques, Services publics et Approvisionnement
Canada
Toby White est le gestionnaire de l'équipe de l'approvisionnement social à Services publics
et Approvisionnement Canada (SPAC). Son équipe élabore un cadre d’approvisionnement
social pour le programme d’acquisitions de SPAC. Toby travaille à SPAC depuis trois ans et
travaille sur les achats écologiques, accessibles et sociaux, ainsi que sur la réponse du
ministère au COVID-19. Il était auparavant à Emploi et Développement social Canada où il a
supervisé des approches novatrices de gestion des contrats pour le Programme canadien
de prêts aux étudiants.

Présentatrice: Safira Voltaire, Analyste principale en politiques, Secteur de la politique
stratégique, Services publics et Approvisionnement Canada
Safira s'est jointe à Services publics et Approvisionnement Canada (SPAC) deux mois
passés, assumant le rôle d'analyste principale en politiques au sein du secteur de la
politique stratégique. Elle fait actuellement partie de l'unité d'approvisionnement social.
Fonctionnaire depuis dix ans, les expériences professionnelles antérieures de Safira
résident principalement dans l'environnement opérationnel et de traitement. Cependant, elle
est enthousiasmée par sa nouvelle aventure dans le domaine des achats sociaux, où elle
vise à développer de nouvelles compétences et à utiliser ses expériences précédentes afin
d’aboutir à des résultats favorables dans le domaine des achats sociaux.

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #1 : Gouvernement du
Canada - Assurer un approvisionnement éthique, 11 avril 2023 est

maintenant disponible !

mailto:admin@cipmm-icagm.ca
https://us06web.zoom.us/j/84851444228?pwd=VWthMXY3ZTJ1cVVxNzF2MC8vdXI3dz09


Regarder l'enregistrement 

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #2 : Approches Innovatives
en approvisionnement autochtone, 9 mai 2023 est maintenant disponible !

Regarder l'enregistrement 

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #3 : Obligations en matière
de marchés publics découlant des accords commerciaux du Canada, 13

juin 2023 est maintenant disponible !

Regarder
l'enregistrement

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #4 : Séance de
sensibilisation à l’approvisionnement accessible, 11 juillet 2023 est

maintenant disponible !

Regarder
l'enregistrement

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #5 : Programmes
d’approvisionnement écologique de SPAC, 8 août 2023 est maintenant

disponible !

Regarder
l'enregistrement

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #6 : Fierté à l'égard de la
fonction publique fédérale, 18 septembre 2023 est maintenant disponible !

Regarder
l'enregistrement

Les webinaires se déroulent sur Zoom. Si vous rencontrez des difficultés pour accéder à la
plateforme via votre adresse e-mail ou votre appareil professionnel, veuillez utiliser votre
adresse e-mail ou votre appareil personnel. Si vous ne pouvez pas y assister, veuillez
revenir dans la zone de mentorat sous l'onglet "Enregistrements" pour regarder tous les
événements manqués à la demande.

Nom d'utilisateur: CIPMMmentee
Mot de passe: Class2023

https://www.youtube.com/watch?v=Ky_aufVWjzI&feature=youtu.be
https://youtu.be/ne9JOOz6Yco
https://youtu.be/Smf2gmwIIbI
https://youtu.be/7Sa2lRmkYjA
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Veuillez noter que l'accès à cette zone sécurisée  est limité aux mentorés ICAGM 2023
uniquement et que les informations de connexion ne doivent pas être partagées.

Communiquez avec le Secrétariat de l'ICAGM  si vous avez des questions ou souhaitez
obtenir plus de détails.
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